

Canadian Psychology Call for Nominations Editor: 2011-2014

The Board of Directors of the Canadian Psychological Association has opened nominations for the Editorship of Canadian Psychology for the years 2011-2014. Candidates must be members of CPA and should be available to start receiving manuscripts January 1st, 2010 to prepare for issues to be published in 2011.

A brief statement of approximately one page is required in support of a nomination along with the nominee's curriculum vitae. These documents should be sent by September 1st, 2009 to:

Publications Committee Chair
c/o Head Office
Canadian Psychological Association
141 Laurier Street, Suite 702, Ottawa, Ontario K1P 5J3

Interested individuals may obtain more information directly from the Editor, Dr. John Hunsley at John.Hunsley@uottawa.ca.



Psychologie canadienne Demande de mises en candidature Rédacteur en chef : 2011-2014

Le Conseil d'administration de la Société canadienne de psychologie sollicite des mises en candidature pour le poste de rédacteur en chef de la revue Psychologie canadienne pour la période 2011-2014. Les candidats doivent être membres de la SCP et doivent être disponibles pour recevoir des manuscrits à compter du 1er janvier 2010, pour publication en 2011.

Les mises en candidature doivent comprendre un énoncé d'environ une page portant sur le candidat en nomination ainsi que son curriculum vitae. Les mises en candidature doivent être soumises avant le 1er septembre 2009 à l'adresse suivante :

Président du Comité des publications
Société canadienne de psychologie
141 rue Laurier, bureau 702, Ottawa, Ontario K1P 5J3

Les personnes intéressées peuvent obtenir des renseignements complémentaires en communiquant avec le rédacteur en chef de la revue, Dr John Hunsley à l'adresse courriel suivante : John.hunsley@uottawa.ca.